
Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  szeptember  15. 
napján megtartott ülésének

J e g y z ő k ö n y v e

63/2011./IX.15./ számú testületi határozat
2011. II. félévi munkaterv elfogadására

10/2011./IX.20./ önkormányzati rendelete
a 2011. évi költségvetésről szóló 4/2011./III.4./ önkormányzati rendelet 
módosítására

64/2011./IX.15./ számú testületi határozat
A 2011. évi költségvetés I. félévi teljesítéséről

65/2011./IX.15./ számú testületi határozat
A  József  Attila  Általános  Művelődési  Központ  pedagógiai  programjának, 
Szervezeti és Működési Szabályzatának, Házirendjének jóváhagyására

66/2011./IX.15./ számú testületi határozat
A Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal törvényességi  észrevételére 
tett intézkedésről

11/2011./IX.20./ önkormányzati rendelet
Egyes önkormányzati rendeletek módosításáról és hatályon kívül helyezéséről

67/2011./IX.15./ számú testületi határozat
A közvilágítás korszerűsítéséről 

68/2011./IX.15./ számú testületi határozat
Tiszazugi Turizmus szövetség megbízásáról

69/2011./IX.15./ számú testületi határozat
a  Kunszentmártoni  Kistérség  Többcélú  Társulása  társulási  megállapodása 
módosításának elfogadásáról

70/2011./IX.15./ számú testületi határozat
Interpellációkra adott válaszok elfogadásáról

-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-



J e g y z ő k ö n y v

Készült  az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011. 
szeptember 15. napján megtartott ülésén

Jelen vannak:   Molnár Bálint polgármester
    Komlós Lajosné jegyző 

Balogné Kóródi Lenke,  Gere Éva Ildikó, Végné Lapu Julianna, 
Enyedi Dezső, Gál Imréné települési képviselők

    Csontos Petra jegyzőkönyvvezető

Az ülésen nem jelent meg: Csikász Imre, települési képviselő

Az ülésen megjelent meghívott: K. Szabó Imre MDL Europa Kft. képviselője

Az ülésen megjelent érdeklődők:  17 fő /jelenléti ív a jegyzőkönyv mellett/

Molnár Bálint polgármester: Megállapítom, hogy a megválasztott testületi tagok 
közül megjelent  6 fő, távolmaradt 1 fő, így az ülés határozatképes. 

Ismertetem a napirendet.

Javaslom, hogy a kiküldött napirendi pontokat tárgyaljuk, azzal a módosítással, 
hogy az előterjesztéseket 5. napirendi pontként tárgyaljuk. 

Aki egyetért a napirend módosításával, az kézfelemeléssel jelezze.

A  Képviselő-testület  egyhangúan  /6  fő/  egyetért  a 
módosító javaslattal.

Aki egyetért a napirenddel, az kézfelemeléssel jelezze.

A Képviselő-testület egyhangúan / 6 fő/ egyetért a javaslattal és 
az alábbi napirendeket tárgyalja meg:

N a p i r e n d

1. Javaslat a 2011. II. félévi munkaterv elfogadására

Előadó: Molnár Bálint polgármester
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2. Javaslat a 2011. évi költségvetés módosítására, jelentés a 2011. évi 
    költségvetés I. félévi teljesítéséről

Előadó: Molnár Bálint polgármester

3. Javaslat a József Attila Általános Művelődési Központ pedagógiai 
    programjának, Szervezeti és Működési Szabályzatának, Házirendjének 
    jóváhagyására

Előadó: Molnár Imre Zoltán a József Attila ÁMK igazgatója

4. Javaslat egyes önkormányzati rendeletek módosítására és hatályon kívül 
    helyezésére

Előadó: Komlós Lajosné jegyző

5. Előterjesztések

    -    A közvilágítás korszerűsítéséről 

Előadó: K. Szabó Imre MDL Europa Kft. képviselője

-    Tiszazugi Turizmus szövetség megbízásáról

 Előadó: Molnár Bálint polgármester

-  A Kunszentmártoni Kistérség Többcélú Társulása társulási  
      megállapodása módosításának elfogadásáról

Előadó: Molnár Bálint polgármester

6. Jelentés a két ülés közötti munkáról

Előadó: Molnár Bálint polgármester

A napirend tárgyalása előtt interpelláció:

Balogné Kóródi Lenke: A szépen felújított Polgármesteri Hivatal fél év alatt, a 
fecskefészkek miatt,  nagyon koszos lett. Úgy volt,  hogy egy pallót tesznek a 
madárfészek alá, hogy ne piszkolódjon a fal. Díjtalanul intézkedjen a kivitelező. 
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A  közbiztonság  romlik.  A  közmeghallgatáson  elhangzott  anyagi  felajánlás  a 
köztéri kamerák elhelyezésére. Történt-e már ez ügyben intézkedés?
A Gémes háztól a kőmagtárig kivágták a fákat, bokrokat a munkások, letolták a 
vízpartra. Mi a terv a kivágott fákkal, gallyakkal?
Augusztus hónapban sokan jelezték, hogy bűzös a holtág vize. Ebben történt-e 
intézkedés?
Öcsödi lakosok javasolják, hogy Dr. Papp András volt öcsödi orvos tiszteletére 
emléktábla legyen elhelyezve az orvosi rendelő falán. 

Enyedi  Dezső: Közmunkások,  akik  a  buszmegállót  takarították,  elfoglalták  a 
padokat,  nem tudtak leülni az utasok. A temetőben félelmet keltve kapával a 
kezükben ültek a padokon.
A Rákóczi u. 27. szám alatti házat megvette Suki Nándor, kistérségi támogatást 
kapott-e? A kistérség autóját látták a ház előtt.

Gál Imréné: A Deák út 19. szám alatti lakos megkeresett, hogy előtte mindig 
megáll a víz a vízelvezető csatornában.
Az Oláh Antal út végén van egy romos épület és ott nagy a gaz.  

Molnár Bálint polgármester kijelöli a válaszadókat.

Napirend 1. pontja: Javaslat a 2011. II. félévi munkaterv elfogadására

A napirend tárgyalása írásos jelentés alapján történik.

Molnár  Bálint polgármester:  Minden  évben  félévenként  elkészítjük  a 
munkatervünket. A bizottsági ülésen volt egy javaslat, hogy építsük be napirendi 
pontként  az  egészségügyi  ellátás  helyzetéről  szóló  beszámolót  az  októberi 
ülésre. 

Kérdés, vélemény, javaslat nem volt.

Molnár  Bálint polgármester:  Aki  a  módosítással  együtt  elfogadja  a  II.  félévi 
munkatervet az kézfelnyújtással szavazzon.

A Képviselő-testület egyhangúan /6 fő/ egyetért a javaslattal és 
az alábbi határozatot hozza.
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63/2011./IX.15./ számú testületi határozat
2011. II. félévi munkaterv elfogadására

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete 
megtárgyalta  és  a  mellékelt  formában  jóváhagyta  a  2011.  II. 
félévi munkatervet.

Erről: - Munkatervben meghatározott személyek
          - Polgármester 

    - értesül.

Napirend 2. pontja: Javaslat a 2011. évi költségvetés módosítására, jelentés a 
2011. évi költségvetés I. félévi teljesítéséről

A napirend tárgyalása írásos jelentés alapján történik.

Molnár  Bálint polgármester:  A  költségvetés  módosításánál  az  évközi 
módosításokat  vezetjük  át  a  költségvetési  rendeletünkön.  Az  első  félév 
teljesítéséről a Magyar Államkincstárnak jelentést adunk, és a képviselőtestület 
elé terjesztjük elfogadásra. Erről határozatot fogunk hozni. 
Az  első  félév  teljesítéséről  az  anyagot  kiadtuk.  Be  volt  tervezve  két  nagy 
beruházásra  kiadás,  a  csatornaépítésre  és  az  elhagyott  szemétlerakók 
rekultivációjára. Adminisztrációs okok miatt ezek elhúzódtak. 
A bizottsági ülésen felmerült, hogy van-e hitelünk és mennyi. Egy hitelünk van, 
ami elérte a 110 millió Ft-ot. Amit kapunk normatív ellátást, az nem fedezi a 
kiadásainkat.  Nagyon nagy a szociális ellátás iránti  igény. El van öregedve a 
lakosság, sok a munkanélküli. 
Az  első  félévben  nyertünk  közmunka  pályázatot.  A  második  félévben  lesz 
lehetőség közmunkaprogramra.
Beadtuk az ÖNHIKI pályázatot, 10,8 millió Ft-ot kaptunk. Második félévben is 
pályázunk az ÖNHIKI-re. 

Kérdezett
Balogné Kóródi Lenke
Enyedi Dezső

Válaszolt
Molnár Bálint polgármester
Komlós Lajosné jegyző
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Lóczi Lajos
Gál Imréné

Vélemény, Javaslat

Gál  Imréné: A  Pénzügyi  és  Társadalompolitikai  Bizottság  megtárgyalta  az 
Önkormányzat I.  félévi  költségvetése teljesítéséről  szóló jelentést.  A jelentést 
megvitatásra  alkalmasnak találta,  elfogadásra nem javasolják.  A költségvetési 
gazdálkodás során vannak törvények, jogszabályok, rendeletek, amiket be kell 
tartani. Azonban a 2011. I. félévi gazdálkodás során a pénzügyi kötelezettség 
vállalók  nem  tartották  be  az  önkormányzatok  tulajdonában  lévő  lakások  és 
helyiségek bérletéről valamint az elidegenítésükre vonatkozó szabályokról szóló 
önkormányzati  rendeletet.  A  képviselőtestületnek  az  is  feladata,  ha  ilyet 
tapasztal,  felhívja  a  gazdálkodó,  pénzügyi  kötelezettség  vállaló  figyelmét  a 
rendelet betartására. Ezt a Pénzügyi Bizottság 2011. június 29. ülésén megtette. 
Kérte, hogy a rendelet 7. pontjának 9 §-a alapján történjen meg a Juhász Béni úti 
szolgálati  lakás  karbantartási  díjának  elszámolása.  Nem  így  történt,  mert  a 
féléves  jelentésben  a  költségek  elszámolása  benne  van.  Nem  javasolja  a 
bizottság  a  jelentés  elfogadását.  Felkérjük  a  pénzügyi  kötelezettség  vállalót, 
hogy rendezze az elszámolást, úgy hogy az a rendeletben foglaltakkal ne legyen 
ellentétes. 

Dr.  Pataki  István: 1996-ban költöztünk be,  se  idő se  pénz  nem volt  a  lakás 
felújításra. Egy festéssel ezen nem lehetett javítani. Nem volt beleszólásunk a 
felújításba. Annyira magas a lakás és korszerűtlenek a nyílászárók, sok a kiadási 
költsége a lakásnak.  

Dr. Molnár Éva: Körülbelül 3 évvel ezelőtt 96.000 Ft volt a gázszámlánk. Ilyen 
körülmények  között  lakunk  és  az  egyikünk  fizetése  elmegy  a  rezsire,  akkor 
miből tudnánk fedezni a felújítást. 

Molnár Bálint polgármester: Azokat, amiket elmondott a doktor úr figyelembe 
véve,  és  hogy  mióta  vannak  már  itt,  azok  alapján  nem  számláztuk  ki  a 
karbantartás költségét. 

Enyedi  Dezső: Eljárási  hiba  történt.  A  polgármester  úr  nem  kérte  az 
önkormányzat hozzájárulását a karbantartás elvégzéséhez. 
Teljesen indokolatlanul felújítottuk a Bacsó Béla úti lakást, amelyben nem a mi 
érdekeinket  szolgáló személy lakik.  Ezt  a pénzt inkább a doktor úrék házára 
kellett volna költeni. 
Fogadjuk el a költségvetést, a bizottság vizsgálja meg, mit lehet tenni. 
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Lóczi Lajos: A Bacsó Béla úti lakás volt az egyetlen olyan, amire érdemes volt 
költeni. Amit ráköltöttünk 3-4 év alatt visszajön.

Molnár Bálint polgármester: Azt javaslom, válasszuk külön a témát. Fogadjuk el 
az  I.  félévi  jelentést.  Az  orvosi  lakás  felújítását  vizsgálja  meg  a  Pénzügyi 
bizottság és hozza vissza a testület elé. 

Gál  Imréné: Nem  a  Képviselőtestület  követte  el  a  hibát.  Nem  a  Pénzügyi 
Bizottságnak,  vagy  a  Képviselőtestületnek  kell  ezt  a  hibát  helyre  tenni.  A 
gazdálkodónak  és  a  pénzügyi  kötelezettség  vállalónak.  Fogadjuk  el  a 
költségvetést,  de  olyan  kitétellel,  hogy  a  következő  Képviselőtestületi  ülésre 
legyen  ledokumentálva,  hogy  hogyan  történt  a  felújítás  elszámolása,  milyen 
alapon, hogy eljárási hiba történt tulajdonképpen. 

Balogné Kóródi Lenke: Sok területen takarékoskodott az önkormányzat, de sok 
más területen nem. Mindenki lemondott a tisztelet díjáról, a közalkalmazottak 
nem kapnak cafeteriát, de a polgármester úr nem tanúsított mértéktartást. 
Az  utazásokat  lehetne  csökkenteni.  A  lakosságot  megbírságolja  az 
önkormányzat,  ha  nem  tartja  be  a  rendeletet.  Tartózkodom  a  költségvetés 
teljesítésének elfogadásától. Nem értek egyet a pénzeszközök felhasználásával.

Végné Lapu Julianna: Utólag etikátlan lenni kifizettetni  a bérlővel a felújítás 
költségét.  Beleszólási  jogának is lennie kellett volna a felújításba. Az eljárási 
hibával egyet értek. Nem következetes és nem egységes a bérlőkkel szembeni 
elvárás. A féléves pénzügyi teljesítést elfogadom.

Enyedi Dezső: Emlékezzünk, milyen nehezen kaptunk orvost. A költségvetést, 
ha  nem  fogadjuk  el  az  egész  lakosságnak  hátránya  lesz  belőle.  Javaslom, 
fogadjuk el a költségvetést. 

Molnár Bálint polgármester:  Több millió kellene a felújításra. A fizetésemről 
nem vagyok hajlandó lemondani. 

Molnár Bálint polgármester: Aki egyetért a 2011. évi költségvetés módosításáról 
szóló javaslattal, az kézfelnyújtással szavazzon.

A  Képviselő-testület  egyhangúan  /6  fő/  egyetért  a  javaslattal  és 
megalkotta  a  2011.  évi  költségvetésről  szóló  4/2011./III.4./ 
önkormányzati  rendelet  módosítására  a  10/2011./IX.20./ 
önkormányzati rendeletét.
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Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselőtestületének  a  2011.  évi 
költségvetésről  szóló  4/2011./III.4./  önkormányzati  rendelet  módosítására  a 
10/2011./IX.20./ önkormányzati rendelete a jegyzőkönyv mellé téve.

Molnár  Bálint polgármester:  Javaslom,  hogy  fogadjuk  el,  a  2011.  évi 
költségvetés I. félévi teljesítését, aki egyetért kézfelemeléssel jelezze.

A Képviselő-testület egyhangúan /6 fő/ egyetért a javaslattal és 
az alábbi határozatot hozza.

64/2011./IX.15./ számú testületi határozat
A 2011. évi költségvetés I. félévi teljesítéséről

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselőtestülete 
megtárgyalta  és  elfogadta  a  2011.  évi  költségvetés  I.  félévi 
teljesítéséről szóló beszámolót.

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselőtestülete a Cigány 
Kisebbségi  Önkormányzat  I.  félévi  beszámolóját  beépíti  az 
önkormányzat beszámolójába.

Erről: Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat polgármestere –
értesül.

Napirend  3.  pontja: Javaslat  a  József  Attila  Általános  Művelődési  Központ 
pedagógiai  programjának,  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatának, 
Házirendjének jóváhagyására

A napirend tárgyalása írásos jelentés alapján történik.

Molnár Imre Zoltán: Szóbeli kiegészítés nem kívánok mondani.

Kérdezett
Enyedi Dezső

Válaszolt
Molnár Imre Zoltán
Komlós Lajosné jegyző
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Végné  Lapu  Julianna: A  Pénzügyi  és  Társadalompolitikai  Bizottság 
megtárgyalta  és  elfogadásra  javasolja  a  József  Attila  Általános  Művelődési 
Központ  pedagógiai  programját,  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatát, 
Házirendjét.

Molnár Bálint polgármester: Aki egyetért a József Attila Általános Művelődési 
Központ  pedagógiai  programjának,  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatának, 
Házirendjének jóváhagyásával az kézfelnyújtással szavazzon.

A Képviselő-testület egyhangúan /6 fő/ egyetért a javaslattal és 
az alábbi határozatot hozza.

65/2011./IX.15./ számú testületi határozat
A  József  Attila  Általános  Művelődési  Központ  pedagógiai  programjának, 
Szervezeti és Működési Szabályzatának, Házirendjének jóváhagyására

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselőtestülete 
megtárgyalta  és  jóváhagyta,  a  József  Attila  Általános 
Művelődési  Központ  pedagógiai  programját,  Szervezeti  és 
Működési Szabályzatát, Házirendjét.

        Erről: József Attila Általános Művelődési Központ Igazgatója
                  Nagyközségi Önkormányzat Jegyzője 

          - értesül.

Napirend 4.  pontja: Javaslat  egyes önkormányzati  rendeletek módosítására  és 
hatályon kívül helyezésére

A napirend tárgyalása írásos jelentés alapján történik.

Komlós Lajosné jegyző: A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 
törvény szeptember 1-vel módosult a lakásfenntartási támogatás tekintetében. A 
kormány megszüntette a távhő- és gázár támogatást. Normatív lakásfenntartási 
támogatásról  beszélek,  amelyben  az  önkormányzat  átruházott  jogkörében  a 
polgármester  dönt  és  a  szociális  törvény  alapján  kell  eljárni.  A  helyi 
lakásfenntartási  támogatás  tekintetében  a  törvény  rendeletalkotási 
kötelezettséget  ír  elő  az  önkormányzatnak,  eddig  is  így  volt,  a  feltételek 
tekintetében  történt  módosulás.  Ahol  a  törvény  módosult,  és  ez  a  helyi 
rendeletünket érintette, a változások átvezetését tartalmazza a javaslat. 
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A Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal törvényességi észrevételt tett 
a  takarékossági  intézkedésről  szóló  önkormányzati  határozat  tekintetében. 
Felhívja  a  figyelmet,  hogy  a  képviselői  tiszteletdíjakról  szóló  rendelet 
felfüggesztése  nem törvényes.  Javaslom a  törvényességi  észrevétellel  történő 
egyetértést, az önkormányzati határozat módosítását és a rendelet hatályon kívül 
helyezését.  Amennyiben a feltételek változnak, a Képviselőtestület új rendeletet 
alkothat. 
A  hatáskör  átruházásról  szóló  rendelet  módosítása.  Amikor  a  pénzellátásról 
szóló  szociális  rendeletet  jóváhagyta  a  Képviselőtestület,  vissza  kellett 
építenünk  a  méltányossági  közgyógyellátást.  A  hatáskört  polgármester  úrhoz 
telepítettük. Ezt a hatáskör átruházást  javaslom hatályon kívül helyezni,  mert 
törvénysértő.  A  hatáskör  gyakorlása  a  törvény  alapján  a  jegyző  jogkörébe 
tartozik. 

Kérdés, vélemény, javaslat nem volt.

Molnár  Bálint polgármester:  Aki  egyetért  a  Kormányhivatal  törvényességi 
észrevételével, az kézfelnyújtással szavazzon.

A Képviselő-testület egyhangúan /6 fő/ egyetért a javaslattal és 
az alábbi határozatot hozza.

66/2011./IX.15./ számú testületi határozat
A Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal törvényességi  észrevételére 
tett intézkedésről

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselőtestülete 
megtárgyalta  és  egyetért  a  Jász-Nagykun-Szolnok  Megyei 
Kormányhivatal  törvényességi  észrevételével,  és  az  alábbiak 
szerint rendelkezik:

1. A  3/2011.  /II.  15./  számú  testületi  határozat  II.  fejezet  1. 
pontját az alábbiak szerint módosítja:

Intézkedni  kell  a  települési  képviselők  tiszteletdíjáról  és 
természetbeni juttatásáról szóló 4/2007. (III. 30.) és 1/2008. (II. 
21.) önkormányzati rendeletekkel módosított 21/2006. (X. 20.) 
önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezéséről.
A tiszteletdíjak összege járulékkal növelten 3.747 eFt.
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Erről: - Polgármester
          - Jegyző
          - Kormányhivatal

- értesül.

Molnár Bálint polgármester:  Aki egyetért  az egyes önkormányzati  rendeletek 
módosításával és hatályon kívül helyezésével, az kézfelnyújtással szavazzon.

A Képviselő-testület egyhangúan /6 fő/ egyetért a javaslattal és 
megalkotta az egyes önkormányzati rendeletek módosításáról és 
hatályon kívül helyezéséről szóló 11/2011./IX.20./ önkormányzati 
rendeletét.

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselőtestületének  az  egyes 
önkormányzati  rendeletek  módosításáról  és  hatályon kívül  helyezéséről  szóló 
11/2011./IX.20./ önkormányzati rendelete a jegyzőkönyv mellé téve.

Napirend 5. pontja: Előterjesztések

a) A közvilágítás korszerűsítéséről 

A napirend tárgyalása szóbeli jelentés alapján történik.

K. Szabó Imre: Néhány éve kezdett a cégünk a közvilágítás korszerűsítésével 
foglalkozni. Ez a fénycső 210 ezerszer rezeg másodpercenként. A szemet hosszú 
időn keresztül nem károsítja, a napfényhez ez áll a legközelebb. 1,5-2-szeresére 
nő az észlelési távolság. A világítási költséget meg lehet felezni. 80-100 ezer óra 
az élettartama. 15 év garanciát vállaltunk. A számítási kalkulációkat megkapták. 

Molnár Bálint polgármester: 519 közvilágítási lámpánk van. Egy évben közel 10 
millióba kerül a közvilágítás. A karbantartási költség 2,6 millió. 3 millió forint 
megtakarítást jelent az önkormányzatnak. 

Kérdezett
Gere Éva Ildikó
Szilágyi Antal
Balogné Kóródi Lenke
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Válaszolt
K. Szabó Imre
Molnár Bálint polgármester

Vélemény, Javaslat nem volt. 

Molnár Bálint polgármester: Aki egyetért, hogy a DML Europa Kft.-ét bízzuk 
meg  a  közvilágítás  korszerűsítésével,  15  év  garanciát  vállalva,  az 
kézfelemeléssel jelezze.

A Képviselő-testület egyhangúan /6 fő/ egyetért a javaslattal és 
az alábbi határozatot hozza.

67/2011./IX.15./ számú testületi határozat
A közvilágítás korszerűsítéséről

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselőtestülete 
megtárgyalta  és  egyetért,  hogy  a  DML  Europa  Kft-vel  15  év 
garanciát vállalva, köt szerződést a közvilágítás korszerűsítésére.

Erről: DML Europa Kft.
          Polgármester

         - értesül.

b) Tiszazugi Turizmus szövetség megbízásáról

A napirend tárgyalása szóbeli jelentés alapján történik.

Molnár Bálint polgármester:  Kaptunk a Tiszazugi  Turizmus szövetségtől  egy 
megkeresést, hogy a pályázatok benyújtásához  adjunk felhatalmazást,  hogy a 
nevünkben is eljárhatnak. 

Kérdés, vélemény, javaslat nem volt.

Molnár  Bálint polgármester:  Aki  egyetért  azzal,  hogy  a  Tiszazugi  Turizmus 
szövetséget  megbízzuk,  hogy  a  nevünkben  eljárjanak,  az  kézfelemeléssel 
jelezze.

A Képviselő-testület egyhangúan /6 fő/ egyetért a javaslattal és 
az alábbi határozatot hozza.
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68/2011./IX.15./ számú testületi határozat
Tiszazugi Turizmus szövetség megbízásáról

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselőtestülete 
megtárgyalta  és  megbízza  a  Tiszazugi  Turizmus  Szövetséget 
(TTSZ),  hogy  település  turizmussal  kapcsolatos  feladatait,  az 
összefogásban  részt  vevő  településekkel  együtt,  folyamatos 
egyeztetéssel végezze.

Megbízást adnak a TTSZ-nek, hogy a településeinken a kulturális 
programokat,  közérdekű adatokat (pl, ügyeletes orvos, hétvégen 
elérhető patika ügyelet, autószerelő, gumis, stb, stb) egy települési 
kulturális megbízotton keresztül  összehangolja,  az induló TTSZ 
honlapon ezeket folyamatosan közzétegye.

A  Képviselőtestület  megbízza  a  Polgármester  Urat,  hogy 
tárgyalásokat  folytasson  az  összefogásban  részt  vevő  többi 
polgármesterrel, ill. a TTSZ vezetésével annak érdekében, hogy a 
turizmus  szervezését,  kellő  előkészítés  után,  minél  hamarabb 
megfelelő képzettségű ember végezhesse.

Erről: - Tiszazugi Turizmus Szövetség Elnöke
 - Polgármester
 - értesül.

c)  A Kunszentmártoni  Kistérség  Többcélú  Társulása  társulási  megállapodása 
módosításának elfogadásáról

A napirend tárgyalása írásos jelentés alapján történik.

Molnár  Bálint polgármester:  Társulási  szinten  meg  kívánjuk  pályáztatni  a 
Szelevényi Hulladék Lerakó üzemeltetését. A társulás nevében megbíztam egy 
ügyvédet. A szemét kezelést, lerakást illetve a hulladék feldolgozást emeljük be 
a Többcélú Társaság társulási szerződésébe. 

Kérdezett
Gere Éva Ildikó

Válaszolt
Molnár Bálint polgármester
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Vélemény, Javaslat nem volt.

Molnár Bálint polgármester:  Aki egyetért,  hogy a Kunszentmártoni  Kistérség 
Többcélú  Társulása  társulási  megállapodásának  módosításával,  az 
kézfelemeléssel jelezze.

A Képviselő-testület egyhangúan /6 fő/ egyetért a javaslattal és 
az alábbi határozatot hozza.

69/2011./IX.15./ számú testületi határozat
a  Kunszentmártoni  Kistérség  Többcélú  Társulása  társulási  megállapodása 
módosításának elfogadásáról

Öcsöd  Nagyközség  Önkormányzat  képviselő-testülete  egyetért  azzal,  hogy  a 
Kunszentmártoni  Kistérség  Többcélú  Társulása  társulási  megállapodása  az 
alábbiak szerint változzon:

1. A Megállapodás II. fejezet 1. pontja hulladékkezeléssel egészüljön ki.

2. A Megállapodás 1. számú melléklete a következőkkel egészül ki. 

Hulladékkezelés

1. A Társulás megvizsgálja a települési szilárdhulladék gyűjtése és kezelése 
ellátásának megvalósítási lehetőségeit.

2. A kommunális szolgáltatások keretében a hulladékgazdálkodásról  szóló 
2000. évi XLIII. törvény 21. § (1), (3) bekezdésben leírtakat, figyelemmel 
a 22. § szabályaira is a Társulás saját feladatellátására építve, vagy más 
vállalkozó szolgáltató közreműködésével látja el. 

3. A Társulás egyeztető fórum szerepét tölti be a szilárdhulladék lerakó telep 
tulajdonostárs  önkormányzatai  között  esetlegesen  felmerülő  vitás 
kérdések elintézésében. 

Öcsöd  Nagyközség  Önkormányzat  képviselő-testülete  felhatalmazza  a 
polgármestert a módosított társulási megállapodás aláírására.

Erről: Polgármester
          Kunszentmártoni Kistérség Többcélú Társulása
          - értesül.
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A napirend 6. pontja: A jelentés a két ülés közötti munkáról

Július 28-án volt az utolsó ülésünk.
Július 29-én járt nálam a Remondis igazgatója. 
Augusztus  10-én  a  Kereskedelmi  és  Hitelbank osztályvezetője  volt  nálam,  a 
csatornához szükséges hitelről beszéltünk.
Augusztus 12-én kezdődött a Falunap.
Augusztus 15-én Fundamenta Lakáskassza Zrt. területi vezetőjével tárgyaltam.
Augusztus  17-én  Deres  Szabolcs  járt  nálam.  A szemétszállításról,  kezelésről 
tárgyaltunk.
Augusztus 19-én Leader gyűlés volt.
Augusztus 21-én Tiszakürtön a TTSZ-nél voltam.
Augusztus 29-án a TRV-nél jártam.
Augusztus  30-án  Szolnokon  a  Kormányhivatal  összehívott  minket  a 
közmunkaprogram kapcsán.
Szeptember 1-én tanévnyitón voltam.
Szeptember 6-án TÖOSZ ülés volt.
Szeptember 7-én soron kívüli ülés volt. 
Szeptember 8-án TIOP pályázat által megvalósult intelligens táblák bemutatása 
volt.
Szeptember 14-én Leader gyűlésen vettem részt. 

A Képviselő-testület egyhangúan /6 fő/ egyetért a két ülés közötti 
munkáról szóló beszámolóval.

Egyéb bejelentés:

Molnár  Bálint polgármester:  Kaptunk egy tájékoztató  levelet  a  tűzoltóságtól, 
hogy  Öcsödön  mennyi  tűzoltás,  műszaki  mentés,  tűzvédelmi  hatósági 
tevékenység volt.
5 tűzeset, 14 műszaki mentés és a településsel kapcsolatban a tűzoltóságra 32 
ügyirat  érkezett.  Ezen  adatok  birtokában  megállapítható,  hogy  Öcsöd 
tűzbiztonsága jó, nagy kárértékkel,  személyi  sérüléssel,  halálesettel  végződött 
tűzeset nem volt.

Interpellációkra válaszadás

Molnár  Bálint polgármester:  A  hivatal  falával  kapcsolatban,  nem  volt  a 
költségvetésünkben, hogy pallót teszünk a madárfészek alá.
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Állandó kapcsolatban vagyunk a rendőrkapitánysággal. Nincs elég rendőr, hogy 
jobb legyen a közbiztonság. Árajánlatot már kértünk a térfigyelő kamerákra. A 
felajánlásra rákérdezünk, hogy tényleg komoly-e a szándék. 
A holtággal  kapcsolatban Vízügyi igazgatóságnak írtunk levelet.  Az igazgató 
válaszolt nem tudtak pályázni a falu alatti holtágra. 
A holtágban a halpusztulást jeleztük, de nem történt változás. 
Dr.  Papp  András  emléktábla  jó  ötlet,  de  először  az  orvosi  rendelő  épületét 
szeretnénk felújítani, talán majd utána helyezünk ki táblát.
Rákóczi  út  27.,  a  kistérségnek  nincs  kocsija.  A  Leadernek  van  autója.  Meg 
fogom tudni, hogy kapott-e a Leadertől pályázati támogatást.
A közmunkásokkal behozzuk a gallyakat a holtág vízpartjáról és eltüzeljük.

Lóczi Lajos: A Deák út 19. szám előtt, azért áll meg a víz, mert egy idős bácsi a 
vízelvezető csatornát mesterségesen eldugítja. Elhárítjuk a dugulást, utána ő újra 
eldugítja. 
40  közfoglalkoztatott  dolgozott  egy  hónapig.  40  embert  felügyelni  nagyon 
nehéz, igyekszünk.
Az egy éves madárpiszkot eltakarítjuk a hivatal faláról. 

Komlós Lajosné jegyző: Megnézzük jövő hét elején az Oláh Antal úti ingatlant, 
és ami olyan eljárás alá vonjuk.
A  Rákóczi  u.  27.  alatti  épületet  a  kunszentmártoni  építésügyi  hatóság  is 
ellenőrizhette.
 
Vélemény, Javaslat

Balogné  Kóródi  Lenke: Az  önkormányzatnak  az  a  feladata,  hogy  mindent 
megtegyen annak érdekében, hogy a legmegfelelőbb körülmények legyenek a 
területén.  A közérdekű  javaslatok,  bejelentések  szabályait  be  kellene  tartani, 
folyamatosan  mondják  az emberek a  panaszaikat.  A Vízügyi  Igazgatósághoz 
folyamatosan kell küldeni a leveleket. 

Molnár Bálint polgármester: Megkérdezem az interpellálókat, hogy a válaszokat 
elfogadják-e.  Aki  egyetért  az  interpellációkra  adott  válaszokkal,  az 
kézfelnyújtással szavazzon.

A Képviselő-testület egyhangúan /6 fő/ egyetért a javaslattal és 
az alábbi határozatot hozza.
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70/2011./IX.15./ számú testületi határozat
Interpellációkra adott válaszok elfogadásáról

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az 
interpellációkra adott válaszokat elfogadja.

Erről:  - Interpellálók
                                          - Polgármester

   - értesül.

Molnár Bálint polgármester 17.00 órakor az ülést bezárja.

Kmf.

 Molnár Bálint Komlós Lajosné 
  polgármester                                jegyző



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  szeptember 
15. napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

63/2011./IX.15./ számú testületi határozat
2011. II. félévi munkaterv elfogadására

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete 
megtárgyalta  és  a  mellékelt  formában  jóváhagyta  a  2011.  II. 
félévi munkatervet.

Erről: - Munkatervben meghatározott személyek
          - Polgármester 

    - értesül.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

   Csontos Petra
        előadó



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  szeptember 
15. napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

64/2011./IX.15./ számú testületi határozat
A 2011. évi költségvetés I. félévi teljesítéséről

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselőtestülete 
megtárgyalta  és  elfogadta  a  2011.  évi  költségvetés  I.  félévi 
teljesítéséről szóló beszámolót.

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselőtestülete a Cigány 
Kisebbségi  Önkormányzat  I.  félévi  beszámolóját  beépíti  az 
önkormányzat beszámolójába.

Erről: Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat polgármestere –
értesül.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

   Csontos Petra
        előadó



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  szeptember 
15. napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

65/2011./IX.15./ számú testületi határozat
A  József  Attila  Általános  Művelődési  Központ  pedagógiai  programjának, 
Szervezeti és Működési Szabályzatának, Házirendjének jóváhagyására

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselőtestülete 
megtárgyalta  és  jóváhagyta,  a  József  Attila  Általános 
Művelődési  Központ  pedagógiai  programját,  Szervezeti  és 
Működési Szabályzatát, Házirendjét.

        Erről: József Attila Általános Művelődési Központ Igazgatója
                  Nagyközségi Önkormányzat Jegyzője 

          - értesül.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

   Csontos Petra
        előadó



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  szeptember 
15. napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

66/2011./IX.15./ számú testületi határozat
A Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal törvényességi  észrevételére 
tett intézkedésről

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselőtestülete 
megtárgyalta  és  egyetért  a  Jász-Nagykun-Szolnok  Megyei 
Kormányhivatal  törvényességi  észrevételével,  és  az  alábbiak 
szerint rendelkezik:

2. A  3/2011.  /II.  15./  számú  testületi  határozat  II.  fejezet  1. 
pontját az alábbiak szerint módosítja:

Intézkedni  kell  a  települési  képviselők  tiszteletdíjáról  és 
természetbeni juttatásáról szóló 4/2007. (III. 30.) és 1/2008. (II. 
21.) önkormányzati rendeletekkel módosított 21/2006. (X. 20.) 
önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezéséről.
A tiszteletdíjak összege járulékkal növelten 3.747 eFt.

Erről: - Polgármester
          - Jegyző
          - Kormányhivatal

- értesül.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

   Csontos Petra
        előadó



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  szeptember 
15. napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

67/2011./IX.15./ számú testületi határozat
A közvilágítás korszerűsítéséről

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselőtestülete 
megtárgyalta  és  egyetért,  hogy  a  DML  Europa  Kft-vel  15  év 
garanciát vállalva, köt szerződést a közvilágítás korszerűsítésére.

Erről: DML Europa Kft.
          Polgármester

         - értesül.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

   Csontos Petra
        előadó



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  szeptember 
15. napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

68/2011./IX.15./ számú testületi határozat
Tiszazugi Turizmus szövetség megbízásáról

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselőtestülete 
megtárgyalta  és  megbízza  a  Tiszazugi  Turizmus  Szövetséget 
(TTSZ),  hogy  település  turizmussal  kapcsolatos  feladatait,  az 
összefogásban  részt  vevő  településekkel  együtt,  folyamatos 
egyeztetéssel végezze.

Megbízást adnak a TTSZ-nek, hogy a településeinken a kulturális 
programokat,  közérdekű adatokat (pl, ügyeletes orvos, hétvégen 
elérhető patika ügyelet, autószerelő, gumis, stb, stb) egy települési 
kulturális megbízotton keresztül  összehangolja,  az induló TTSZ 
honlapon ezeket folyamatosan közzétegye.

A  Képviselőtestület  megbízza  a  Polgármester  Urat,  hogy 
tárgyalásokat  folytasson  az  összefogásban  részt  vevő  többi 
polgármesterrel, ill. a TTSZ vezetésével annak érdekében, hogy a 
turizmus  szervezését,  kellő  előkészítés  után,  minél  hamarabb 
megfelelő képzettségű ember végezhesse.

Erről: - Tiszazugi Turizmus Szövetség Elnöke
 - Polgármester
 - értesül.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

   Csontos Petra
        előadó



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  szeptember 
15. napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

69/2011./IX.15./ számú testületi határozat
a  Kunszentmártoni  Kistérség  Többcélú  Társulása  társulási  megállapodása 
módosításának elfogadásáról

Öcsöd  Nagyközség  Önkormányzat  képviselő-testülete  egyetért  azzal,  hogy  a 
Kunszentmártoni  Kistérség  Többcélú  Társulása  társulási  megállapodása  az 
alábbiak szerint változzon:

3. A Megállapodás II. fejezet 1. pontja hulladékkezeléssel egészüljön ki.

4. A Megállapodás 1. számú melléklete a következőkkel egészül ki. 

Hulladékkezelés

4. A Társulás megvizsgálja a települési szilárdhulladék gyűjtése és kezelése 
ellátásának megvalósítási lehetőségeit.

5. A kommunális szolgáltatások keretében a hulladékgazdálkodásról  szóló 
2000. évi XLIII. törvény 21. § (1), (3) bekezdésben leírtakat, figyelemmel 
a 22. § szabályaira is a Társulás saját feladatellátására építve, vagy más 
vállalkozó szolgáltató közreműködésével látja el. 

6. A Társulás egyeztető fórum szerepét tölti be a szilárdhulladék lerakó telep 
tulajdonostárs  önkormányzatai  között  esetlegesen  felmerülő  vitás 
kérdések elintézésében. 

Öcsöd  Nagyközség  Önkormányzat  képviselő-testülete  felhatalmazza  a 
polgármestert a módosított társulási megállapodás aláírására.

Erről: Polgármester
          Kunszentmártoni Kistérség Többcélú Társulása
          - értesül.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

   Csontos Petra
        előadó



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  szeptember 
15. napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

70/2011./IX.15./ számú testületi határozat
Interpellációkra adott válaszok elfogadásáról

Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az 
interpellációkra adott válaszokat elfogadja.

Erről:  - Interpellálók
                                          - Polgármester

   - értesül.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

   Csontos Petra
        előadó



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  szeptember 
15. napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

Interpellált:

Balogné Kóródi Lenke: A szépen felújított Polgármesteri Hivatal fél év alatt, a 
fecskefészkek miatt,  nagyon koszos lett. Úgy volt,  hogy egy pallót tesznek a 
madárfészek alá, hogy ne piszkolódjon a fal. Díjtalanul intézkedjen a kivitelező. 

Válaszolt:

Molnár  Bálint polgármester:  A  hivatal  falával  kapcsolatban,  nem  volt  a 
költségvetésünkben, hogy pallót teszünk a madárfészek alá.

Lóczi Lajos: Az egy éves madárpiszkot eltakarítjuk a hivatal faláról. 

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

   Csontos Petra
        előadó



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  szeptember 
15. napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

Interpellált:

Balogné  Kóródi  Lenke: A  közbiztonság  romlik.  A  közmeghallgatáson 
elhangzott anyagi felajánlás a köztéri kamerák elhelyezésére. Történt-e már ez 
ügyben intézkedés?

Válaszolt:

Molnár  Bálint polgármester:  Állandó  kapcsolatban  vagyunk  a 
rendőrkapitánysággal.  Nincs  elég  rendőr,  hogy  jobb  legyen  a  közbiztonság. 
Árajánlatot  már  kértünk  a  térfigyelő  kamerákra.  A  felajánlásra  rákérdezünk, 
hogy tényleg komoly-e a szándék. 

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

   Csontos Petra
        előadó



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  szeptember 
15. napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

Interpellált:

Balogné Kóródi Lenke: A Gémes háztól a kőmagtárig kivágták a fákat, bokrokat 
a munkások, letolták a vízpartra. Mi a terv a kivágott fákkal, gallyakkal?

Válaszolt:

Molnár Bálint polgármester: A közmunkásokkal behozzuk a gallyakat a holtág 
vízpartjáról és eltüzeljük.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

   Csontos Petra
        előadó



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  szeptember 
15. napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

Interpellált:

Balogné  Kóródi  Lenke: Augusztus  hónapban  sokan  jelezték,  hogy  bűzös  a 
holtág vize. Ebben történt-e intézkedés?

Válaszolt:

Molnár Bálint polgármester: A holtággal kapcsolatban, Vízügyi igazgatóságnak 
írtunk levelet. Az igazgató válaszolt nem tudtak pályázni a falu alatti holtágra. 
A holtágban a halpusztulást jeleztük, de nem történt változás. 

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

   Csontos Petra
        előadó



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  szeptember 
15. napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

Interpellált:

Balogné Kóródi Lenke: Öcsödi lakosok javasolják, hogy Dr. Papp András volt 
öcsödi orvos tiszteletére emléktábla legyen elhelyezve az orvosi rendelő falán. 

Válaszolt:

Molnár Bálint polgármester: Dr. Papp András emléktábla jó ötlet, de először az 
orvosi  rendelő  épületét  szeretnénk  felújítani,  talán  majd  utána  helyezünk  ki 
táblát.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

   Csontos Petra
        előadó



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  szeptember 
15. napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

Interpellált:

Enyedi  Dezső: Közmunkások,  akik  a  buszmegállót  takarították,  elfoglalták  a 
padokat,  nem tudtak leülni az utasok. A temetőben félelmet keltve kapával a 
kezükben ültek a padokon.

Válaszolt:

Lóczi Lajos: 40 közfoglalkoztatott dolgozott egy hónapig. 40 embert felügyelni 
nagyon nehéz, igyekszünk.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

   Csontos Petra
        előadó



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  szeptember 
15. napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

Interpellált:

Enyedi  Dezső: A  Rákóczi  u.  27.  szám  alatti  házat  megvette  Suki  Nándor, 
kistérségi támogatást kapott-e? A kistérség autóját látták a ház előtt.

Válaszolt:

Molnár  Bálint polgármester:  Rákóczi  út  27.,  a  kistérségnek  nincs  kocsija.  A 
Leadernek van autója. Meg fogom tudni, hogy kapott-e a Leadertől pályázati 
támogatást.

Komlós  Lajosné jegyző:  A  Rákóczi  u.  27.  alatti  épületet  a  kunszentmártoni 
építésügyi hatóság is ellenőrizhette.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

   Csontos Petra
        előadó



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  szeptember 
15. napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

Interpellált:

Gál Imréné: A Deák út 19. szám alatti lakos megkeresett, hogy előtte mindig 
megáll a víz a vízelvezető csatornában.

Válaszolt:

Komlós Lajosné jegyző: Megnézzük jövő hét elején az Oláh Antal úti ingatlant, 
és ami olyan eljárás alá vonjuk.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

   Csontos Petra
        előadó



K i v o n a t

Az  Öcsöd  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  2011.  szeptember 
15. napján megtartott ülésének jegyzőkönyvéből

Interpellált:

Gál Imréné: Az Oláh Antal út végén van egy romos épület és ott nagy a gaz.  

Válaszolt:

Komlós Lajosné jegyző: Megnézzük jövő hét elején az Oláh Antal úti ingatlant, 
és ami olyan eljárás alá vonjuk.

Kmf.

 Molnár Bálint sk. Komlós Lajosné sk.
    polgármester                        jegyző

A kivonat hiteléül:

   Csontos Petra
        előadó


